
Protokół Nr 36/22

z posiedzenia on-line Komisji Oświaty Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu 22 czerwca
2022r. o godz. 10,45 on-line.

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Iwona Marczak – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1), dwóch radnych nieobecnych.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2.  Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Sportu  34/22  z  dnia
27.04.2022r.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r.
- proj. nr 1
4. Sprawy różne:
- zapoznanie się z ofertą wypoczynku letniego dzieci i młodzieży, zaproponowaną przez
jednostki miejskiej
- do wiadomości: pismo mieszkańców przeciwko budowie szkutni i parkingu i odpowiedź
PMP

Ad.1
Posiedzenie Komisji Oświaty Kultury i Sportu odbyło się w dniu 22 czerwca 2022r.

o godz. 10,454 w trybie on-line. Osoby uczestniczące w posiedzeniu otrzymały wcześniej
informacje  o  sposobie  logowania  się  do  systemu.  Posiedzenie  Komisji  było  również
transmitowane na stronie www.um.pabianice.pl

Przewodnicząca Komisji Pani Iwona Marczak (dalej: Przewodnicząca Komisji) przywitała
wszystkich radnych i zaproszonych gości, którzy dołączyli do posiedzenia on-line. 

Przewodnicząca  Komisji  odczytała  listę  obecności  członków  Komisji,  wszyscy  radni,
członkowie KOKiS byli obecni 

Do porządku obrad nie było uwag. Porządek przyjęto (zał. nr 2).

Ad. 2
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji  Oświaty Kultury i Sportu 34/22 z dnia 27.04.
2022r.
Przewodnicząca zapytała,  czy są jakieś uwagi  do protokołu,  nie ma, uważam protokół
za przyjęty.
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Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic
na     2022r. -     proj. nr 1 (zał. nr 3)

Skarbnik  Miasta  Pabianic  Pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta)
omówiła projekt ww. uchwały. 
I. Po stronie dochodów dokonuje się zwiększeń o kwotę 1.431.002,61 zł: 
-  zwiększenie  dochodów  w  związku  ze  zwiększeniem  ze  środków  rezerwy  części
oświatowej subwencji ogólnej na 2022 r. — kwota 1.160.454,00 zł,
-  zwiększenie  dochodów  w  związku  z  otrzymaną  wpłatą  z  tytułu  naprawy  szkody
za zniszczenie mienia w SP Nr 8 — kwota 2.348,61 zł,
-  zwiększenie  dochodów  z  tytułu  naprawienia  szkody  za  przywłaszczenie  mienia
w PM Nr 4 i SP Nr 13 — kwota 268.200,00 zł. 
II. Po stronie wydatków dokonuje się zwiększeń o kwotę 1.431.002,61 zł:
- zwiększenie wydatków bieżących na realizację zadań w grupie wynagrodzenia i składki
od nich naliczane w szkołach podstawowych — kwota 1.160.454,00 zł,
-  zwiększenie  wydatków  bieżących  w  grupie  wydatków  związanych  z  realizacją
ich statutowych zadań w SP Nr 8, w związku z otrzymaną wpłatą z tytułu naprawy szkody
za zniszczenie mienia — kwota 2.348,61 zł,
-  zwiększenie  wydatków  bieżących  w  grupie  wydatków  związanych  z  realizacją
ich statutowych zadań w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji — kwota 268.200,00 zł.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  Komisji  odczytała  imiona  i  nazwiska  radnych,  członków  Komisji,
którzy kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne w sprawie zaopiniowania ww.  projektu uchwały (zał.  nr  4):
za – 7, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Sprawy różne:
- zapoznanie się z ofertą wypoczynku letniego dzieci i młodzieży, zaproponowaną przez
jednostki miejskiej (zał. nr 5)
- do wiadomości: pismo mieszkańców przeciwko budowie szkutni i  parkingu (zał. nr 6)
i odpowiedź PMP (zał. nr 7)

Więcej pytań nie było 

Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie KOKiS o godz. 11,00.

Protokołowała: Przewodniczyła:

    Magdalena Witkowska                                                                Iwona Marczak

2


